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Til lokalpolitikerne i Brøndby 

Lærerne og Børnehaveklasselederne udtaler 

Vi kommer ikke med løsningen, men vores fagprofessionelle vurdering af, hvilket tema, der er det mest 

presserende at få taget fat på først, i forhold til at komme i mål med Brøndby 2030 strategien. 

Og her er en investering i almenmiljøet bydende nødvendig – både på indretning af læringsmiljøer, 

materialer og elevtrivsel. 

Kommunalbestyrelsen i Brøndby prioriterer mange midler til skole – og fritidsområdet og det anerkender vi. 

Midlerne har igennem de sidste mange år været med til at bygge et netværk af understøttende funktioner 

rundt om skolevæsenet.  

Et netværk, vi også ser som vigtigt, og som vi stadig mener, man skal prioritere. 

Vi mener trivsel er, det allermest presserende tema at få adresseret. 

Og vi anerkender præmissen om, at området som helhed får tilført mange ressourcer, men det har ikke 

været ressourcer ind i undervisningen. 

Så nu opfordrer vi jer til at vende blikket mod almenundervisningen, hvor en lærer ofte står alene med en 

klasse og ofte store inklusionsudfordringer. 

Som det første skridt beder vi jer om at afsætte ressourcer til at to lærere, i flere timer, sammen kan 

planlægge, udføre og evaluere undervisningen. 

Hvor den ene ideelt set har en specialpædagogisk viden, ind i undervisningen og undervisningsmiljøer. 

På vegne af generalforsamlingen 2024 

Brøndby Lærerforening 

Rikke Jørgensen, Fm. 


